
Szemétszállításról is beszéltek
Nyíracsád (HBN -  K. Z. 

E.) -  A szervezett szemétszál
lítás tapasztalatairól tartott 
tájékoztatót a helyi képvise
lő-testületnek Varga Györgyné 
jegyző.

A tájékoztató tartalmazta 
azokat az észrevételeket, 
melyből kiderült, a lakosok 
mennyire elégedettek az ed

dig igénybe vett szolgáltatá
sokkal.

Kijelölték a régi szemétte
lep mellett a községben kelet
kezett építőanyag-törmelék 
gyűjtésének helyét is, ahova 
a lakossági, valamint az ön- 
kormányzati beruházások 
építőanyag-törmelékeit szál
líthatják.


